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SVEDALA KOMMUN  MINNESANTECKNINGAR 
Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor   

 

 

Plats och tid Kommunhuset, konferensrum Börringe 

2025-05-14, kl 15-16 

Närvarande Ann-Charlotte Ziegenfeldt, vice ordförande 
Eva Nilsson, representant pensionärsrådet 
Ingrid Klapp Åström, representant pensionärsrådet 
Ann-Magreth Albin, representant pensionärsrådet 
Christin Gustavsson Anhörigföreningen AHF Svedala 
Annette Bengtsson, trafikingenjör, sekreterare  
Mimmi Jacobsson, Bygg och Miljö 
Mats Krznar, lokalförsörjningsenheten 
Moa Blom, Vård och omsorg 
 

Delges Per-Olof Lindgren, ordförande  

Glenn Ljungkvist, personskadeförbundet RTP  

Linda Holst, Kommunikationsenheten  

Stefan Bauer, Svedala anhörigförening  

Johanna Eriksson, gatu- och parkenheten 

Selma Hogas, representant ungdomsrådet 

Aasma Alnajar, representant ungdomsrådet 

Nämndssekreterare tekniska nämnden 

CAOS Café 

Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 

Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

 

1 Välkomna 

Lotta hälsad alla välkomna 

2 Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes med tillägget att kundservice visar hörslingan. 

3 Föregående minnesanteckningar 

Inga synpunkter. 
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Förra gången diskuterades problem med hög trottoarkant i stråket Hemköp- 

Brandstationen-Stella. Var? Det avsåg utfarten till Åbjörngatan från Hemköpsparkeringen. 

4 Bärbar hörslinga 

Kundservice visade den portabla hörslingan som nu kan lånas vid besök i kommunens 

lokaler. Bokning sker genom någon anställd på kommunen, som kan boka via Outlook.  

Det är ett krav att man har T-spole eller M3 i sin hörapparat, kontakta din audionom om 

det ej fungerar. 

5 mottagarapparater finns, kan komma att bli fler om efterfrågan finns. 

Även ny mikrofon och liten högtalare finns. 

När kommunen bygger nytt installerar man fast slinga. 

5 Trafikåtgärder 2026 

Referensgruppen ställer sig bakom förvaltningens förslag: 

• Pilgatan, gc-väg 

• Hyltarpsvägen, gc-korsning vid Kapellvägen 

• Felande cykellänk i Klågerup 

Även önskemål om sänkt hastighet på Kapellvägen vid kyrkogården. 

6 Återkoppling kundråd Skånetrafikens serviceresor 

Ann-Charlotte Ziegenfeldt valdes förra mötet till representant till kundrådet för 

Skånetrafikens serviceresor. Nästa möte den 26 maj.  
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7 Övrigt 

7.1 Kuben 

Oro för seniordagen 30 oktober (ca 70 pers) med anledning av ombyggnationen.    

Sporthallen kan användas. 

7.2 Stationen 

Önskemål om laddskåp för cykelbatteri och varför har man inte biljettautomat på 

perrongen? 

Laddningsskåp för cykelbatteri har vi diskuterat, men vi känner en oro för att det läggs 

annat i skåpen än cykelbatteri. Vi följer utvecklingen hur det går i andra kommuner. 

Biljettautomat måste stå under tak och Trafikverket tillåter inte att det står på perrongen. 

Eftersom de flesta köper biljett i telefonen enades kommunen, Skånetrafiken och 

Trafikverket att det skulle räcka med en biljettautomat. Biljettautomaten står nu i tunneln 

under spåren. Möjlighet finns också att köpa biljett på ICA. 

7.3 Hesa Fredrik 

Varför hördes det ej på Åkerbruket. Kontrollera räddningstjänsten? Annette kontaktar 

Räddningstjänsten. 

7.4 Detaljplanen för Melassen  

Detaljplanen för kvarteret Melassen med bland annat ny vårdcentral är nu ute på samråd. 

8 Nästa möte 

Vi diskuterade att ha olika tema på mötena. Nästa gång fokuserar vi på synnedsättning 

och de som förlorat synen. Ge gärna tips till Annette vem vi ska bjuda in. 

 

Nästa möte hålls den 22 oktober kl. 15. 


